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INTERPELACJA 

w sprawie: przebudowy pętli autobusowej u zbiegu ulic: Osmolickiej i Prawiednickiej 

W tegorocznym budżecie Miasta Lublin w rozdziale 60004 Zbiorowy Transport 

Lokalny znajduje się zadanie „Budowa i modernizacja przystanków", które jest 

dofinansowane z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego. 

W ramach tego zadania będzie przebudowana pętla nawrotowa autobusu nr 25 u zbiegu 

ulic: Osmolickiej i Prawiednickiej. 

Decyzję o realizacji tego zadania przyjąłem, podobnie jak mieszkańcy Dzielnicy 

Zemborzyce i Gminy Głusk, z dużym zadowoleniem, ponieważ przebudowa pętli 

uporządkuje ruch autobusów w tym miejscu, ponadto da możliwość utworzenia miejsc 

parkingowych dla pasażerów oraz pomieszczenia socjalnego dla kierowców. 

Jak wynika z zakresu tego zadania, remontowana będzie również część ulicy 

Prawiednickiej, niestety tylko na odcinku od ul. Osmolickiej do jazu (mostu) na 

rz.Bystrzycy. Ten fakt spowodował, że zwróciło się do mnie wielu mieszkańców 

Zemborzyc, Radni oraz Wójt Gminy Głusk, przedstawiając swoje prośby co do przebiegu 

i zakresu prac przy realizacji tego zadania. 

W związku z powyższym pozwalam sobie przedstawić propozycję dodatkowych, 

naszym zdaniem niezbędnych do wykonania robót towarzyszących, o ile nie zostały one 

ujęte w zakresie rzeczowym tego zadania. 

Według naszej opinii remont ulicy Prawiednickiej powinien być przeprowadzony na 

całym jej odcinku tj. od ul. Osmolickiej do skrzyżowania z drogą na Osmolice. Obecny stan 

nawierzchni tej ulicy jest fatalny, o czym miał okazję przekonać się Pan Prezydent Artur 

Szymczyk podczas spotkania w terenie. W najgorszym stanie jest fragment ulicy na 

odcinku ok. 100 m od pętli do jazu (mostu) na rz.Bystrzycy. W tym miejscu znajduje się 

bardzo popularny obiekt rekreacyjno-wypoczynkowy Bar Pod Pstrągiem, ze stawami 



hodowlanymi, łowiskiem i placem zabaw dla dzieci. W sąsiedztwie tego obiektu, na rzece, 

zbudowane są pomosty służące kajakarzom do przenoszenia kajaków przez jaz. Jak łatwo 

się domyśleć ulica w tym miejscu jest bardzo obciążona w sezonie turystycznym ruchem 

pieszych i zmotoryzowanych. Dlatego prośba moja jak i właścicieli tego ośrodka dotyczy 

wykonania chodnika i oświetlenia oraz poszerzenia jezdni i pobocza, co umożliwiłoby 

jednocześnie parkowanie samochodów i poprawiło bezpieczeństwo w tym rejonie. 

Prosimy jednocześnie o oczyszczenie i remont istniejącego krótkiego odcinka 

chodnika przy moście. 

Kolejna prośba właścicieli Baru Pod Pstrągiem dotyczy zmniejszenia uciążliwości 

podczas przebudowy pętli autobusowej. Rozpoczyna się sezon letni, zmniejszają 

obostrzenia związane z pandemią i funkcjonowanie tego ośrodka, bez utrudnień, 

z pewnością uatrakcyjni to miejsce, a jego właścicielom da możliwość „dźwignięcia się" po 

długim okresie braku dochodów w związku z zamknięciem lokalu gastronomicznego 

i łowiska. 

Miejsce przebudowy pętli zostało już przekazane wykonawcy, a sama pętla 

wygrodzona i przygotowana do rozpoczęcia prac. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta, w imieniu właścicieli 

wspomnianego ośrodka oraz władz Gminy Głusk, z prośbą aby prace remontowe były 

prowadzone w sposób jak najmniej utrudniający mieszkańcom przejazd ulicą 

Prawiednicką oraz dojazd do obiektu gastronomicznego i łowiska. 

Do wiadomości: 
1. Pan Jacek Anasiewicz Wójt Gminy Głusk
2. Państwo Agnieszka i Robert Rogala
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